



"HORSEH LIAO" ORNAMENT REDEMPTION CAMPAIGN - TERMS AND CONDITIONS

By participating in the "Horseh Liao"- Golden Horse Ornament Redemption Campaign customers hereby agree to be bound by the terms & conditions herein:

1.0 Organiser

1.1 **HORSEH LIAO Ornament Redemption** ("Campaign") is organised by Magnum 4D Berhad (Registration No. 132431D / 198401019873) ("Magnum 4D or Organiser").

1.2 The Organiser reserves the right to change, postpone, reschedule, or extend the Campaign Period or suspend or terminate the Campaign at its sole and absolute discretion as it deems fit without prior notice and/or without assigning any reason.

2.0 Campaign Period & Redemption

2.1 The redemption campaign period is from 4th February 2026 until 28th February 2026.

2.2 The redemption campaign is available at all Magnum 4D outlets nationwide ("Retailer").

3.0 Redemption Gift Entitlement and Eligibility Criteria

3.1 This Campaign is open to non-Muslim residents in Malaysia aged 21 years and above (citizens or permanent residents of Malaysia) at the start of the Campaign Period ("Participant").

3.2 Participants who meet the below criteria are entitled to receive one (1) Golden Horse Ornament ("Gift") :-

- i. Participants must purchase a **combined total of at least RM300** ("Qualifying Value") **worth of 4D Classic and 4D Jackpot** games ("Qualifying Products") **within a single transaction**, regardless of the individual amount spent on each product.
- ii. **Magnum Life and 4D Jackpot Gold games are NOT eligible** and will not be counted toward the RM300 qualifying value.
- iii. The qualifying product may include **Self-Pick and/or Lucky Pick numbers**.
- iv. Up to Eight (8) Advance Draws within a single transaction is eligible.

3.3 Gift redemption is on a first come, first served basis. All redemption gifts are available while stocks last.

3.4 Participants are required to **inspect and verify the redemption gift** upon receipt and **before leaving the premises**. The organiser reserves the right not to replace any redemption gift reported as damaged or defective after the participant has left the premises.

3.5 Promotional materials are for illustration purposes only and do not necessarily reflect the actual redemption gift.

4.0 Nature of the Ornament

4.1 The Golden Horse Ornament is a decorative item only and does not contain real gold. It has no cash value and cannot be exchanged for cash or other items.

4.2 Organiser is not affiliated with the brands associated with the redemption gift in this Campaign. All brands, names and trademarks related to or used to describe the redemption gift are the property of their respective owners.



5.0 Non-Cancellation Policy

5.1 All purchases made under this campaign are **final and cannot be cancelled**, refunded, or exchanged once the transaction is completed.

6.0 Rights of the Organiser

6.1 By participating in this Campaign, Participants acknowledge and agree that the Organiser may collect, use, and process their personal data, including but not limited to name, contact details, and identification number.

6.2 The Participants give their consent to the Organiser to publish and display the names, redacted NRIC and images of the Participants, photographs and/or videos and other visual and audio recording of the Participants and audio and/or visual recording for any mass media and promotion and marketing and publicity purposes without having to give the Participants prior notice and/or pay any fees, royalties, compensation and/or give any attribution under any law. The Organiser shall be entitled to edit, modify, alter, change, crop, delete, amend, colourise, sharpening etc of any image or photographs and/or videos and/or any visual and audio recording of the Participant or in which the Participant appears or is depicted or recorded. The Participants shall not be entitled to claim ownership or other forms of compensation on the materials.

6.3 If for any reason this Campaign is unable to proceed as planned for (and not limited) reasons such as computer virus, hacking, unauthorized intervention, fraud, technical failure, any act of government not limited to movement control order or any other reason beyond control, the Organiser reserves the right, in its sole discretion, to revoke, terminate, modify, or suspend this Campaign, if required, without prior notice.

6.4 The Organiser reserves the right to amend the Campaign Terms and Conditions at any time at its sole and absolute discretion.

6.5 Kindly contact our Customer Service team (03-9212 2800; 9.00am to 7.00pm) for any inquiries.

7.0 Privacy Policy

7.1 By participating in this Campaign, Participants are deemed to have consented to the collection, processing, transfer, and storage of their personal data by the Organiser for the purpose of this Campaign and/ or any other promotional and marketing activities and all permitted uses under law.

7.2 The Organiser respects the privacy of its customers and are committed to protect the privacy of every Participant. When the Participant provides personal information to participate in this Campaign, the personal information will be included in the list of receiving news/notice of any promotional, brochures including the email or SMS for other information. "Identity Personal Information" refers to any information that can identify or used for contacting purposes such as names, mailing addresses, telephone numbers and e-mail addresses.

7.3 By participating in the Campaign, Participants acknowledge and agree that the Organiser may share the participant's personal information that has been received by the Organiser and its group of companies, affiliate, or subsidiaries for products offering, promotion and services to the Participants. "Group Company" refers to the company related to the Organiser with control or ownership, and customers agree to the use Identity Personal Information for the purpose.



8.0 Law and Jurisdiction

- 8.1 By participating in this Campaign, Participants acknowledge and agree that Participants will be bound by the terms & conditions of this Campaign, and the terms & conditions of this Campaign shall be construed and governed in accordance to the laws of Malaysia.
- 8.2 By participating in this Campaign, Participants shall submit to the exclusive jurisdiction of the courts of Malaysia in respect of any or all of the disputes that may arise in relation to and pursuant to the Campaign.
- 8.3 In the event of any inconsistency between these Terms and Conditions and any terms contained in any promotional materials for this Campaign, the terms and conditions contained at www.magnum4d.my shall prevail. In the event there is inconsistency with the Chinese language version, the English language version of these Terms and Conditions shall prevail.



万能“马到功成”摆件兑换活动条款及条件：

通过参与万能“马到功成”摆件兑换活动，参加者在此同意受本条款与条件的约束：

1.0 关于活动和参加资格标准：

- 1.1. 由万能万字公司 (Magnum 4D Berhad) (注册编号 0132431D / 198401019873) 为主办单位 (以下简称“万能万字”或“主办方”)，组织的万能“马到功成”摆件兑换活动 (以下简称“活动”)。
- 1.2. 主办方保留权利，可决定更改、推迟、重新安排或延长活动期限，或暂停或终止活动，且无需事先通知和/或说明任何理由。

2.0 活动期限与兑换方式

- 2.1. 活动期限为 2026 年 2 月 4 日至 2026 年 2 月 28 日。
- 2.2. 活动在全国万能销售店进行，送完为止，先到先得。

3.0 参加资格及兑换条件

- 3.1. 本活动仅开放予在活动开始时已年满 21 岁及以上的非穆斯林马来西亚居民 (包括马来西亚公民或永久居民) 参加 (“参与者”)。
- 3.2. 符合以下条件的参与者，有资格获赠一 (1) 件“金马”摆件 (“奖品”)：
 - i) 参与者须于同一笔交易内，购买万能万字及万能积宝游戏 (“指定游戏”)，其合计投注的总金额须不少于 RM300 (“合格金额”)，且不限各游戏的单项投注金额。
 - ii) 万能天天彩及万能黄金积宝游戏均不符合活动资格，其投注金额将不计入 RM300 的合格金额。
 - iii) “指定游戏”的玩法包括自选号码 (Self-Pick) 及 / 或幸运号码 (Lucky Pick)。
 - iv) 于同一笔交易内，最多可计入八 (8) 期预先开奖 (Advance Draws) 作为合格金额的计算范围。
- 3.3. 奖品兑换将以先到先得方式进行，所有兑换奖品数量有限，送完即止。
- 3.4. 参与者须在领取奖品时及离开现场前，自行检查并确认兑换奖品的状况。主办单位有权不更换处理任何在参与者离开现场后，才被投诉为损坏或有缺陷的已兑换奖品。
- 3.5. 所有促销宣传材料仅供示意参考，所展示内容未必与实际兑换奖品相符。

4.0 奖品/摆件性质

- 4.1 “金马”摆件仅作为装饰用途，并不含有真金成分。该摆件不具任何现金价值，亦不可兑换现金或其他物品。
- 4.2 主办单位与本活动奖品所涉及的任何品牌均无关联。所有与奖品相关或用于描述奖品的品牌、名称及商标，均属其各自所有权人所有。



5.0 不可取消政策

- 5.1 本活动中所进行的所有购买，一经交易完成，概不得取消、退款或更换。

6.0 主办单位权利

- 6.1 参与本活动即表示参与者确认并同意，主办单位可为本活动之目的，收集、使用及处理其个人资料，包括但不限于姓名、联络资料及身份证号码。
- 6.2 参与者同意主办单位可在无需事先通知及 / 或支付任何费用、版税、补偿，亦无需依据任何法律给予署名的情况下，发布及展示参与者 / 得奖者的姓名、经遮盖处理的身份证号码 (NRIC)、肖像、照片及 / 或视频，以及任何其他视觉及 / 或音频录制内容，用于任何大众媒体、推广、市场营销及宣传用途。主办单位有权对上述图片、照片、视频及 / 或任何视觉或音频录制内容进行编辑、修改、变更、裁剪、删除、修订、上色、锐化等处理。参与者 / 得奖者无权就该等资料主张所有权或要求任何形式的补偿。
- 6.3 如因任何原因 (包括但不限于电脑病毒、黑客攻击、未经授权的干预、欺诈、技术故障、任何政府行为 (包括但不限于行动管制令)，或任何超出主办单位控制范围的原因) 导致本活动无法按原计划进行，主办单位保留在其唯一酌情权下，于必要时无须事先通知而撤销、终止、修改或暂停本活动的权利。
- 6.4 主办单位保留在其唯一及绝对酌情权下，于任何时间修订本活动条款与细则的权利。
- 6.5 如有任何查询，请联络我们的客服团队 (03-9212 2800; 服务时间为上午 9:00 至晚上 7:00)。

7.0 隐私政策

- 7.1 参与本活动即视为参与者已同意主办单位为本活动之目的，及 / 或任何其他促销及市场推广活动，以及法律所允许的所有用途，收集、处理、传输及储存其个人资料。
- 7.2 主办单位尊重客户的隐私，并致力于保护每一位参与者的隐私。当参与者因本活动要求而提供个人资料时，该等个人资料将被纳入接收新闻 / 通知、促销信息及宣传资料的名单，包括通过电子邮件或短信 (SMS) 接收其他相关信息。“个人信息”指任何可用于识别会员身份或用于联系目的的资料，包括但不限于姓名、邮寄地址、电话号码及电子邮件地址。
- 7.3 参与本活动即表示参与者确认并同意，主办单位可与其集团公司、关联公司或子公司共享所收集的参与者个人资料，用于为参与者提供产品资讯、活动推广及相关服务。“集团公司”指与主办单位存在控制或所有权关系的公司，会员亦同意其个人信息可基于上述目的被使用。



8.0 法律与司法管辖

8.1 参与本活动即表示参与者确认并同意，会员将受本活动条款与细则的约束，而本活动条款与细则的解释及适用均以马来西亚法律为准。

8.2 参与本活动即表示参与者同意，凡因本活动而产生或与本活动相关的任何争议，均受马来西亚法院的专属司法管辖。

8.3 若本条款与细则与任何本活动宣传材料中所载条款存在不一致之处，应以 www.magnum4d.my 网站所载的条款与细则为准。若中文版本与英文版本存在任何不一致，应以本条款与细则的英文版本为最终及具约束力的版本。

[完]